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Pan 
Maksymilian Pryga 
Radny Rady Miejskiej 
w Bielsku-Białej 

 
  

Odpowiedź na interpelację nr RM.0003.456.2023 złożoną 20 września 2023 r. 
w sprawie problemu przepełnionych autobusów linii nr 2, które jadą przez Mikuszowice 
Krakowskie i Leszczyny w kierunku centrum miasta. 

 
 
 
W odpowiedzi na Pana interpelację nr RM.0003.456.2023 informuję,  

że Wydział Komunikacji Urzędu Miejskiego w Bielsku-Białej na bieżąco prowadzi 
badania potoków pasażerskich na całej sieci komunikacyjnej, w tym także na linii  
MZK nr 2 i zna sytuację związaną z rosnącymi potokami pasażerskimi, które  
od września br. zintensyfikowały się w szczególności na kursach realizowanych  
do i z Wilkowic Górnych.  

Z uwagi na brak możliwości eksploatacyjnych i technicznych skierowania  
na linię MZK nr 2 autobusów przegubowych, rozpoczęte zostały prace związane  
z opracowaniem nowego rozkładu jazdy linii MZK nr 2 w dni robocze szkolne, 
zakładające zwiększenie częstotliwości kursowania linii w godzinach porannego  
i popołudniowego szczytu komunikacyjnego.  

Powyższe działanie wiąże się z koniecznością podjęcia rozmów z Gminą 
Wilkowice w zakresie realizowanego „Porozumienia komunalnego nr ON.II-0730/8/04 
regulującego zasady prowadzenia lokalnego transportu zbiorowego pomiędzy 
Miastem Bielsko-Biała a Gminą Wilkowice” w zakresie kształtu nowego rozkładu jazdy 
i dopasowania go zarówno do potrzeb mieszkańców Miasta Bielska-Białej jak i Gminy 
Wilkowice. 

Z up. PREZYDENTA MIASTA 
Piotr Kucia 

ZASTĘPCA PREZYDENTA 

 
 
 
Otrzymują: 
1. Adresat 
2. Biuro Rady Miejskiej 
3. Aa 


